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Trygghetskameror i
Rotebro

Byggstart för
Väsjöskolan

Edsberg inte längre
utsatt område

Kommunfullmäktige
antar budget 2024

Mer effektiv
upphandling

Kommunstyrelsen i Sollentuna ansökte om tillstånd för
kamerabevakning av Rotebro torg, Gilbostråket och
parkeringsplatser i Rotebro centrum.
Integritetsskyddsmyndigheten har nu beviljat ansökan. 

-Glädjande att vi nu kan sätta upp trygghetskameror. Kameror kan
aldrig ersätta det förebyggande arbetet, men vi måste också vidta
alla reaktiva åtgärder vi har till vårt förfogande för att stärka
tryggheten idag och komplettera polisen i deras arbete, säger
Thomas Nyman (KD), kommunalråd.

Sollentuna har drabbats att flera grova våldsbrott i offentlig miljö.
Syftet med kamerabevakningen är att hjälpa polisen, utreda och
förebygga brott samt förhindra störningar av ordning och säkerhet.
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Kamerorna kommer placeras på 4,5 m höjd och bevaka Rotebro
torg, Gilbostråket och parkeringsplatserna kvälls- och
nattetid. De maskeras så att fönster, balkonger och entréer till
bostäder inte träffas. 

Till stöd för ansökan inlämnade kommunen data kring
lägesbild, incidentrapportering samt sammanställningar av
brott som begåtts i området, ett underlag som gjort att
integritetsskyddsmyndigheten beviljat tillstånd kväll och natt.

-Vi hade gärna sett bevakning under dygnets alla timmar, men
tyvärr avslogs detta, vilket påvisar behovet av ny lagstiftning.
Detta kommer KD driva på för, säger Nyman (KD).

Sedan tidigare har kommunen kamerabevakning på bland
annat Turebergs torg, Malmvägen och i Edsbergs centrum.

Ditt

Foto: Robin Boij

TRYGGHETSKAMEROR I ROTEBRO
    A V  R O B I N  B O I J

Thomas Nyman är kommunalråd (foto: Lennart Molin)



BYGGSTART FÖR VÄSJÖSKOLAN
A V  R O B I N  B O I J

Kommunfullmäktige beslutade vid
decembersammanträdet att Väsjöskolan
ska uppföras. Det kommer bli en
kommunal skola sökbar från och med
hösten 2025.

-Väsjöborna har tyvärr fått vänta länge,
men nu kan vi sätta spaden i marken och
uppföra den efterlängtade Väsjöskolan.
Detta är glädjande och kommer
underlätta vardagspusslet för
barnfamiljerna som bor i området. Som
förälder vet jag hur viktigt det är med bra
närliggande skolor, säger Angelika Lang
(KD), ledamot i utbildningsnämnden. 

Väsjöskolan kommer  i en första etapp
byggas med huvudbyggnad och skolgård 

inför hösten 2024. Detta eftersom
uppdelningen beror på
befolkningsutvecklingen i Väsjöområdet
fram till öppnandet. 

Sollentuna kommunfastigheter AB
kommer bygga och förvalta Väsjöskolan.
SKAB fick även uppdrag av
kommunfullmäktige att genomföra en
projektering för ett mobilitetshus vid
Väsjö torg. 

Där kommer det finnas 330
parkeringsplatser men även
laddstationer, lådcykelpool och bilpool. 

koncernövergripande målet inga utsatta
områden 2030. Nu enbart tre år senare är
Edsberg borttaget från polisens lista.

Kommunen framgångsrikt samarbetat.
Kommunkoncernen, polisen och
fastighetsägaren Sollentunahem har haft
möten och framtagit gemensamma
lägesbilder som legat till grund för
prioritering av trygghetsresurser och
förebyggande arbete på både kort och
lång sikt. 

-Det krävs en kombination av både
reaktiva och proaktiva åtgärder. Det
gäller att nyttja alla resurser som finns
till förfogande, fortsätter Nyman (KD).
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KOMMER UNDERLÄTTA

VARDAGSPUSSLET FÖR

BARNFAMILJERNA I

VÄSJÖOMRÅDET

med kapacitet för 360 elever. Sedan
kommer möjligheten finnas att i ett
senare skede, när invånarantalet i Väsjön
ökat, bygga en andra etapp av skolan för
att utöka kapaciteten till 900 elever F-9.

Till en början kommer skolan användas
som både förskola och grundskola.
Uppdelningen av årskurser och
organisation beslutas i ett senare skede

 
 

Väsjöskolan etapp ett
Illustration: Appell arkitektkontor

EDSBERG INTE LÄNGRE UTSATT OMRÅDE
A V  R O B I N  B O I J

Polisens lista över landets utsatta
områden presenterades fredagen den 1
december. I Edsberg har läget förbättrats
och kommundelen klassificeras inte
längre som utsatt område. Det är ett stort
steg på vägen mot kommunkoncernens
mål om inga utsatta områden 2030.

-Det är glädjande att se att vårt arbete
burit frukt. Det är genom samarbete, att
kroka arm med polisen, civilsamhället
och fastighetsägarna som vi kan
åstadkomma förändring. Förebyggande
arbete är nyckelordet. Nu lutar vi oss inte
tillbaka utan fortsätter arbeta för att göra
Edsberg till tryggare och mer attraktiv
kommundel, säger Thomas Nyman (KD).

Bedömningen baseras på polisens
nationella lägesbild och listan revideras
vartannat år. Tidigare var Edsberg med
på listan över utsatta områden. Men 2020
antog kommunfullmäktige det 

Angelika Lang (KD) hyllar beslutet att bygga Väsjöskolan

Veckovisa operativa lägesbildsmöten
Kameraövervakning på Edsbergs torg
Kommunala mobila ordningsvakter rör sig i
området
Socialkontorets fältteam och kultur- och
fritidskontorets mobila fritidsledare har
prioritet på Edsberg
Regelbundna trygghetsvandringar
Avhopparverksamhet hjälper den som vill
lämna kriminell livsstil bakom sig med
skydd och stöd
Aktivitetsbaserad fritidsgård
Samverkan med näringsidkare
Tekniska lösningar installerats i trapphus
för att motverka “häng” där
Brandkåren genomför hembesök
Resursteamet, som stöttar skolorna med
särskilt stöd, däribland mot skolfrånvaro,
ska rikta stort fokus på Edsberg

 
 

 TRYGGHETSINSATSER I EDSBERG



KOMMUNFULLMÄKTIGE ANTAR MÅL OCH
BUDGET FÖR 2024
A V  R O B I N  B O I J

Kommunfullmäktige beslutade vid
sammanträdet 23 november att anta
Alliansens (M, L, C, KD) förslag till mål
och budget för 2024. Budgeten innefattar
satsning på skola och trygghet, samtidigt
som skattesatsen kvarstår på oförändrad
nivå, landets åttonde lägsta.

-Sollentunas ansvarsfulla ekonomi står
stark och vi kan trots konjunkturnedgång
stärka välfärden och investera för
morgondagen, säger Thomas Nyman
(KD), kommunalråd och ordförande i
kultur- och fritidsnämnden. 

Utöver detta tillkommer medel för
tillgänglighetsanpassningar av det
populära Rösjöbadet.

Thomas Nyman betonar framförallt
vikten av satsningen på
utbildningsnämnden.

-Vår framtid ligger i våra invånares
kunskaper och färdigheter. Dessa börjar i
skolan som alltid vara av hög prioritet i
budgetar med kristdemokratisk prägel,
säger Nyman (KD).

Fullmäktigedebatten och anföranden går
att ta del av på kommunens hemsida och
ett av Nymans anföranden på
Kristdemokraterna Sollentunas hemsida.

Budgeten innebär ett resultatmål på tre
procent för att säkerställa ekonomisk
stabilitet och finansiering för planerade
investeringsbehov under kommande
åren. Dessutom finns 50 miljoner avsatta
i kommunstyrelsens oförutsedda.

Utbildningsnämnden får det största
tillskottet på ytterligare 119 miljoner. Men
budgeten ger också tillskott till bland
annat socialnämnden för
avhopparverksamhet och utveckling av
familjecentralen i Tureberg. 

Kultur- och fritid får extra medel för
renovering av möteslokalerna Amorina
och Tintomara i Aniarahuset.
 

“MER EFFEKTIV UPPHANDLING, OUTNYTTJAD
RESURS I KOMMUNAL VERKSAMHET”
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VÅR FRAMTID LIGGER I

VÅRA INVÅNARES

KUNSKAPER OCH

FÄRDIGHETER

Hej Nils-Åke, vem är du och vad menas
med ovanstående rubrik?

-Jag heter Nils-Åke Borgström och är en
av sju  ledamöter i kommunens
revisionsgrupp bestående av
representanter från KD, M, S, L, C. Vi är
valda lekmannarevisorer och skall enkelt
uttryckt ”syna” kommunkoncernens
nämnder och bolag.

Varför trycker du på att effektiviteten är
så viktig i just inköpen?

-Sollentuna kommuns ekonomi är idag
stark. Men runt om i Sverige går
kommuner och regioner med stora
underskott. Effektiviteten i inköp kan på
många håll förbättra finanserna avsevärt.
Sollentuna ligger långt fram i detta
utvecklingsarbete.

 

Vad kan ni som revisionsgrupp göra åt
detta?

-Jag har genom min bakgrund i
näringslivet inom just inköp och
upphandling kunnat föreslå och få gehör
för olika effektivitetslösningar. Det kan
gälla att minska antalet leverantörer,
omförhandla befintliga avtal, se över
olika rabatter som leverantörerna lämnar
p.g.a. att Sollentuna kommun är stor
kund inom olika segment. Ledstjärnan i
arbetet med att effektivisera inköpen har
varit ”för leverantörerna är kommunen
den i särklass bästa kunden”.

Menar du att arbetet är klart nu?

-Nej, långt ifrån. Sollentuna kommun
köper varor och tjänster för ca 3000 mkr
från ca 3000 aktiva leverantörer.  

I N T E R V J U  M E D  F Ö R T R O E N D E V A L D  R E V I S O R  N I L S - Å K E  B O R G S T R Ö M  ( K D )

Thomas Nyman yrkar bifall
Media: Sollentuna kommun TV

Vi fortsätter arbetet med större volymer,
färre leverantörer för att få ett bättre
avtal. Det kan nämnas att den nämnd i
Sollentuna som bäst tagit till sig
budskapet om effektiviserade inköp är
kultur- och fritid inom lokalvård.
Tidigare hade de flera små städbolag.
Idag har de ett fåtal stora bolag som
städar idrottshallar m.m.

Något annat du är stolt över i din roll
som revisor?

-Sedan 2019 har varje nämnd i sin budget
ett “inköpseffektivitetskrav” att uppfylla.
För 2024 är detta sammantaget 20 mkr.
Jag tror mig veta att Sollentuna är
ensamma om detta i regionen.

Nils-Åke Borgström (KD) är förtroendevald revisor
Foto: Sussi Ardenfors/photos4you



SÅ FÖRVALTAR VI DITT FÖRTROENDE
A V  T H O M A S  N Y M A N  I  K O M M U N P O L I T I S K T  P R O G R A M  2 0 2 2  -  2 0 2 6

En annan ledstjärna för
Kristdemokraternas politik är
förvaltarskapsprincipen. Vi har ett ansvar
att förvalta goda egna och gemensamma
traditioner, dygder och materiella ting.

Denna utgångspunkt måste få genomslag
i form av bevarandet av Sollentunas
villastad och grönområden, men också i
våra nya stadsbyggnadsprojekt.

Sollentunas arkitektur ska inte vara
modernistiska lådor, utan präglas av
tanken om att binda samman de gamla
med de nya.

Jordens miljö måste också förvaltas väl.
Som kommunen kan och ska vi genom
instrument som till exempel offentliga
upphandlingar främja hållbara alternativ.

Små kollektivgemenskaper formar oss
som personer och lägger grunden för
samhällsutvecklingen. Familjen är,
oavsett hur den ser ut, central för
hemmiljö och uppväxtförhållanden.

Kristdemokraternas politik syftar till att
underlätta familjernas vardag och skapa
goda förhållanden för barnen i såväl hem
som skola. 

Föreningsliv och sociala kontakter skapar
också samhörighet och trygghet. Vi
kristdemokrater kommer fortsatt arbeta
för investeringar i kultur och fritid och
stötta Sollentunas föreningar. 

Det är där människor av olika bakgrund
möts samtidigt som gemenskaper och
nya kontakter knyts och i längden bildar
samhällsgemenskap

Med människan i centrum är vi
valfrihetens försvarare. Du ska fortsatt
ha möjlighet att välja barnomsorgsform,
skola, hemtjänstutförare, boendeform. 
Människor har i grunden olika
preferenser och ska inte stöpas i samma
form av klåfingriga politiker.

Vi understryker människovärdet och ger
en röst åt de som ingen har. Välfärden
ska finnas där för dig när du behöver
den. 

I Sollentuna är vi måna om att fortsatt ha
låg skattesats, men detta har inget
egenvärde, då vi aldrig kommer göra
avkall på välfärden. För oss är den sociala
marknadsekonomin central, där ingen
lämnas bakom. Du ska kunna lita på
Sollentuna.

Fr. v. Erik Elverö, Thomas Nyman och Towe Ireblad som är
KD-ledamöter i kommunfullmäktige (foto: Lennart Molin)

MÄNNISKOR SKA INTE

STÖPAS I SAMMA

FORM AV KLÅFINGRIGA

POLITIKER

Peter Kilander är ordförande för
Kristdemokraterna i Sollentuna
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V Ä L K O M M E N  T I L L  K D  S O L L E N T U N A
A V  P E T E R  K I L A N D E R

KONTAKTA KD SOLLENTUNA:

Ordförande:
peter.kilander@kristdemokraterna.se
sollentuna@kristdemokraterna.se

Politisk sekreterare:
robin.boij@kristdemokraterna.se
073 915 16 75

Hemsida:
wp.kristdemokraterna.se/sollentuna/

Som medlem i KD Sollentuna kan du
bidra med dina erfarenheter och få
genomslag för dina tankar i praktisk
politik.

Vissa av oss har valt att engagera oss fullt
ut med förtroendeuppdrag, medan andra
har ett passivt medlemskap och endast
får information. Vi är glada om just DU
vill gå med, oavsett i vilken grad du väljer
att engagera dig, 

En gång i månaden har vi vårt
medlemsmöte där vi diskuterar aktuella
politiska frågor eller har externa gäster.
Här träffar du ledande företrädare och
andra KD-politiker.  

Ta chansen att bli del av en gemenskap
för politiskt intresserade och bidra till att
forma politiken för framtidens
Sollentuna. 

För att bli medlem, gå till
kd.nu/blimedlem eller använd QR-koden
nedan.


